



Referat, b-møde – 05.02.15

Tilstede: Bo Sørensen, Søren Sibbersen, Inge Ribers, Laila Hindborg, Johanna Nielsen, Lars Broberg, Ulla Boyhus

Ordstyrer: Johanna Nielsen

Referent: Ulla Boyhus

1. **Statusrunde** – hvordan går det?
2. **Indstilling til DKF's bestyrelse:** Helle Stuart ønsker at stille op til DKF's bestyrelse. Bestyrelsen er enig om at bakke hendes kandidatur op og indstille hende. Være med til "sælge" hendes kandidatur i Københavnsområdet til de andre københavnerklubber og generelt bakke hende op, så meget vi kan. Benytte alle stemmer ved Årsmødet.
3. **Manglende kontingentbetaling – bestyrelsen overtager opgaven med at rykke for betaling:** Der blev diskuteret, hvad vi gør med de medlemmer, der ikke betaler kontingent til tiden (alt for mange). Vi synes det er rigtigt ærgerligt for kontingentopkræveren, at hun skal bruge energi på at rykke for manglende betalinger hvert kvartal. Bestyrelsen er enige om, at vi vil aflaste Helle Bech på dette område. Bestyrelsen får fremover udleveret listen med manglende betalinger fra Helle og overtager opgaven med at ringe til alle dem, der ikke har betalt.
4. **ELITE:** Møde før jul med Simone Andersen, Lisa Rørhauge og Helle Stuart omkring arbejdet med Elite. Der er sendt et brev til bestyrelsen omkr. forventningsafstemning og forslag til, hvordan man fremover kan organisere "drengenes" træning, da Simone og Lisa ikke kan varetage alle de træningspas "drenge" ønsker. Der indstilles til at nogle træningspas kan foregå på egen hånd. Det kræver en dispensation i forhold til nøgle og lov til at ro på egen hånd (i "kravlegård" og altid sammen), selvom de ikke er friroede. Bestyrelsen er positive omkring dette. Forældrene skal give samtykke hertil. Johanna formulerer noget på skrift. Vi skal være indstillede på at bidraget fra Elitepuljen nok vil falde fremover. Vi prøver at genskabe kontakt til Vallensbæk i forhold til at træne på halv tid - til halv pris. Johanna Nielsen og Søren Sibbersen følger op på pigernes udspil sammen med Helle.
5. **Rengøring i klubben:** Diskussion om hvorvidt det er rengøringen den er gal med, eller om det er medlemmerne, der ikke er gode nok til at rydde op og gøre rent efter sig. Vi lader emnet ligge indtil vi er færdige med at bygge om (entre, toiletter og tag), da det er svært at vurdere kvaliteten af rengøringen i en ombygningsperiode
6. **ØKONOMI:** Der er søgt penge via engangspulje til plastikkajakker (med henblik på vokseninstruktion), håndvægtesæt og kabeltræmaskine, hvilket beløber sig til 35.500 kr. Får vi pengene dækker de 2/3 del af 35.500,- kr. Vores egenbetaling er så de resterende 1/3. Vi skal nu i gang med at søge aktivitetstilskud, lokaletilskud osv. Vi prøver at holde igen med penge til bådekøb på budgettet, da der er mange udgifter til

andre projekter. Laila Hindborg fokuserer i stedet på kajakanskaffelser i hendes ansøgninger til fonde, fordi det er der mulighederne for at få penge er størst. Inge Ribers har udarbejdet regnskab og budget til næste b-møde i marts 2015.

7. **Skiklubben:** Bestyrelsen er enige om, at det er fint, at vi er medlemmer af "Danmarks Skiforbund", men at skiklubben selv må stå for at administrere arbejdet i skiklubben. Det er givet ikke mening, at det er bestyrelsen, der varetager dette område, da det ikke hører under klubbens kerneområder, og der ikke er nogle af de nuværende b-medlemmer, der er medlemmer af skiklubben. Hvis ingen i skiklubben ønsker at overtage administrationsarbejdet i denne sammenhæng er bestyrelsens forslag, at dem der har interesse i medlemskabet i forhold til procenter og deltagelse må melde sig ind i f.eks. "Københavns Skiklub" og derved blive medlemmer af forbundet. Inge Ribers tager kontakt til medlemmerne i skiklubben ang. dette.
8. **Opfølgningshold til vokseninstruktionen:** Alle i bestyrelsen er enige om, at det er en rigtig god ide at få nogle opfølgningshold op at køre i forhold til EPP3 og mandskabsbåde, men det er svært at se, hvor kræfterne til at stå for det skal komme fra? Vi spørger Helle Stuart, der kom med ideen, om hun har lyst til at prøve at stå for at hverve folk til det.
9. **Bestyrelsens arbejdsopgaver:** En tanke om, at det ville være en god ide at lave nogle "manualer", der beskriver de forskellige b-medlemmers arbejdsopgaver i tilfælde af, at andre skal overtage. Der vil gå meget erfaring tabt, hvis nogle af dem, der har siddet meget længe i bestyrelsen pludselig holder op. Problematisk med manualer, men enighed om at i tilfælde af, at man stopper i bestyrelsen, er man med på sidelinjen og hjælper tingene videre det første års tid. Johanna Nielsen kommer med udkast til et fornyet årshjul for HvK's bestyrelsesarbejde til næste møde.
10. **Opfølgning på div. projekter:** Bo Sørensen er begyndt at gøre noget ved nogle af alle de ting, vi aldrig er blevet helt færdige med – arbejdsopgaver skal lukkes (færdiggøre vinduer, finish på port, hylder i skur osv.)

Renovering af entre og toiletter. Bo skaber overblik over, hvad er der af arbejdsopgaver, og hvor lang tid vi skal bruge på dem? + han finder ligeledes ud af, hvad omkostningerne er. Projektet vil forhindre adgang til klubben i en periode, da hele gulvet i entreen skal graves op, så det skal tilstræbes, at det tager kortest muligt tid – men det kan ikke undgås, at der vil være en uges tid, hvor der ikke vil være adgang til klubben. Derfor ønsker vi projektet igangsat inden rosæsonen starter.

Tidsestimat på hvornår vi skal tætte taget (taget skal tages af) Vi går efter ultimo august. Vi tager til den tid, hvor mange "mand" der skal mobiliseres.

11. **Slutrunde** – Hvordan er mødet gået?

EVT.

- Inge Ribers varetager kontakten til poloholdet nu, hvor Simon Andersen er rejst, og poloholdet derfor ikke har nogle repræsentanter i bestyrelsen – Inge afholder møde med dem snarest og tager kontakt til Martin Jensen
- Idrætshædringer – Vi har nogle indstillinger i tankerne
- 20. juni 2016 har klubben 90 års jubilæum – Så skal der være FEST ☺
- Internettet virker ikke – Bo Sørensen og Johnny Mossin følger op på det i næste uge (har først fået besked om det nu)